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Vragen van het lid Van den Hul (PvdA) aan de Minister van Defensie over het 
bericht «Niets ging goed bij fatale schietoefening commando’s» (ingezonden 
23 juni 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Niets ging goed bij fatale schietoefe-
ning commando’s»?1 

Vraag 2
Is uw uitgangspunt dat bij oefeningen van commando’s de veiligheid altijd 
gewaarborgd moet zijn, ondanks dat er altijd risico’s verbonden zijn aan het 
oefenen met vuurwapens? Zo ja, hoe kan het dan dat de veiligheidsmaatrege-
len jarenlang tijdens schiettrainingen onvoldoende zijn nageleefd? 

Vraag 3
Hebben zich nog meer incidenten voorgedaan waarbij de veiligheid van 
militairen tijdens oefeningen in het geding zijn gekomen? Zo ja, kunt u 
hiervan een overzicht geven? 

Vraag 4
Kunt u garanderen dat de tekortkomingen tijdens de schietoefeningen die de 
Onderzoeksraad voor Veiligheid beschrijft inmiddels niet meer voorkomen? 

Vraag 5
Waarom is een eigen schiethuis voor Defensie nog niet gerealiseerd? Wordt 
dit op korte termijn alsnog gedaan, zoals ook de voorzitter van de Onder-
zoeksraad voor Veiligheid aanbeveelt? 

Vraag 6
Welke aanvullende maatregelen zijn inmiddels genomen om de veiligheid 
van commando’s tijdens schietoefeningen te waarborgen?

1 http://nos.nl/artikel/2179246-onderzoeksraad-geeft-onthutsend-beeld-van-schietoefening-bij-
defensie.html
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